



El COAC als mitjans: 2014

Desembre 2014

"El conseller Vila presenta l'exposició Catalunya Ciutat(s)", gencat.cat, 23 de desembre de 2014 (+)

[1]"Els arquitectes i el facility management", construradio, 22 de desembre de 2014 (+) [2]

"Suggeriments a l'Avanç del POUM", Segre, 19 de desembre de 2014 (+) [3]

"El Col·legi d'Arquitectes veu el projecte de la Devesa amb massa idees prefixades", Diari de Girona, 19 de desembre de 2014 (+) [4]

"El Col·legi d'Arquitectes proposa implantar un tramvia a Lleida", Segre, 18 de desembre de 2014 (+) [5]

"Altres Pessebres proposa un gir simbòlic als pessebres", xarxnet.org, 17 de desembre de 2014 (+) [6]

"Obren un concurs d'idees per decidir el nou disseny de l'Edifici Blanc", Diari Més, 3 de desembre de 2014 (+)

[7] Novembre 2014

[7]
"Els arquitectes analitzen les seues aportacions en grups de treball", Segre, 30 de novembre de 2014 (+) [8]

"Gaudí inspira les cases museu dels arquitectes moderns", Ara, 25 de novembre de 2014 (+)

[9]"A los 50 años del Gobierno Civil", Diari de Tarragona, 24 de novembre de 2014 (+)

[10]"El sector de la construcció detecta millores aquest 2014", El 9 Nou, 21 de novembre de 2014 (+) [11]

"L'exposició '100 años con Alejandro de la Sota' s'obre fins al gener", Més Tarragona, 19 de novembre de 2014 (+) [12]

"En defensa del garatge Forné", El Punt Avui, 19 de novembre de 2014 (+) [13]

"Alejandro de la Sota, el arquitecto", Diari de Tarragona, 19 de novembre de 2014 (+) [14]

"Reformes urbanes", El Periódico, 16 de novembre de 2014 (+) [15]

"Els arquitectes i Tarragona 2017", Diari de Tarragona, 15 de novembre de 2014 (+) [16]

"Els plans de Vives", La Vanguardia, 12 de novembre de 2014 (+) [17]

"El Departament de Cultura impulsa el Pla d'Eficiència Energètica dels equipaments patrimonials", Generalitat de Catalunya, 4 de novembre de 2014 (+) [18]

"L'arquitecta gironina Miriam Jorba guanya el concurs Tenuee Kitchen Container", Diari de Girona, 3 de novembre de 2014 [\(+\)](#)

[19] Octubre 2014

[19]

"Arquitectes made in Lleida", Segre, 31 d'octubre de 2014 [\(+\)](#) ^[20]

"Més de 400 arquitectes fan una crida a votar el 9-N", El Punt Avui, 29 d'octubre de 2014 [\(+\)](#)

[21]

"Els arquitectes de Vic s'impliquen en els projectes de cooperació a Diatock", El Vigatà, 24 d'octubre de 2014 [\(+\)](#) ^[22]

"Figueres crearà una comissió per fer l'ordenança de terrasses", Diari de Girona, 24 d'octubre de 2014 [\(+\)](#) ^[23]

"Fòrum inversor amb el COAC", La Vanguardia, 19 d'octubre de 2014 [\(+\)](#)

[24]"Un estudi del nou pla urbanístic preveu protegir el paisatge urbà en carrers singulars", Segre, 16 d'octubre de 2014 [\(+\)](#) ^[25]

[26]"Un bar amb matisos", El Periódico, 10 d'octubre de 2014 [\(+\)](#) ^[26]

[26]"Nou cicle expositiu amb l'arquitectura d'Anna i Eugeni Bach", El Punt Avui, 9 d'octubre de 2014 [\(+\)](#)

[27]"El Col·legi d'Arquitectes treu a la llum dibuixos inèdits de Jujol", El Periódico, 8 d'octubre de 2014 [\(+\)](#)

[28]"El valor de l'arquitectura", Segre, 6 d'octubre de 2014 [\(+\)](#) ^[29]

[28]"Arquitectura para no iniciados", Diari de Tarragona, 5 d'octubre de 2014 [\(+\)](#)

[30] Setembre 2014

[30]"Concurs per a l'entorn de la Sagrada Família", La Vanguardia, 17 de setembre de 2014 [\(+\)](#)

[31]

[28]Intervenció de l'OCT al programa 'Tot és possible', RAC1, 15 de setembre de 2014 [\(+\)](#) ^[32] ^[32]

"Restauració del fons Català-Roca", reportatge sobre l'Arxiu Fotogràfic del COAC, TV3, 14 de setembre de 2014 [\(+\)](#) ^[33]

Agost 2014

"Museu d'arquitectura", El Punt Avui, 20 d'agost de 2014 [\(+\)](#) ^[34]

"L'Ajuntament podrà validar les inspeccions tècniques d'edificis", Més Tarragona, 13 d'agost de 2014 [\(+\)](#)

[35]"El Museu Nacional de l'Arquitectura, un projecte en marxa", 3/24, 8 d'agost de 2014 [\(+\)](#)

[36]"Concurso de ideas: diseña una vivienda adaptada a nuevos usos sociales", Construable, 5 d'agost de 2014 [\(+\)](#) ^[37]

Juliol 2014

Entrevista a Mònica Vila, tesorera del Col·legi d'Arquitectes de Catalunya, Cadena Ser, 31 de juliol de 2014. [\(+\)](#) ^[38]

"La nova junta de la Demarcació de Girona del Col·legi d'Arquitectes es reuneix amb el delegat del Govern", gencat.cat, 30 de juliol de 2014. [\(+\)](#) ^[39]

"Solvia presenta el premio 'Bienvenido a casa' en el Colegio de Arquitectos de Catalunya",

notasdeprensa.es, 29 de juliol de 2014. [\(+\)](#) [40]

"El museo de arquitectura ya tiene relato", El País, 26 de juliol de 2014. [\(+\)](#) [41]

"Col·legis professionals per la consulta", e-notícies, 21 de juliol de 2014. [\(+\)](#) [42]

"Festa patronal del Col·legi d'Arquitectes de Tarragona", Més Tarragona, 17 de juliol de 2014. [\(+\)](#) [43]

"El COAC celebra mañana su fiesta patronal", Diari de Tarragona, 17 de juliol de 2014. [\(+\)](#) [44]

"Rehabilitació: promesa de recuperació", El Periodico, 14 de juliol de 2014. [\(+\)](#) [45]

"Celebren la trobada anual dels arquitectes de la delegació del Bages-Berguedà del COAC", El Setmanari, 7 de juliol de 2014. [\(+\)](#) [46]

"La delegació del Bages-Berguedà del COAC organitza la dotzena edició d'aquest cicle d'activitats culturals", El Setmanari, 2 de juliol de 2014. [\(+\)](#) [47]

"L'Hora del Pati proposa tallers infantils i espectacles", Regió 7, 2 de juliol de 2014. [\(+\)](#) [48]

Juny 2014

- "Els arquitectes reclamen participar en el Pla Estratègic", La Veu de l'Ebre, 27 de juny de 2014. [\(+\)](#) [49]
- "Esteve Antoni Vilanova, a la junta del COAC", Hora Nova, 24 de juny de 2014. [\(+\)](#) [50]
- Entrevista del degà del Col·legi d'Arquitectes de Catalunya, Construradio, 23 de juny de 2014. [\(+\)](#) [50]
- "Narcís Reverendo, nou president dels arquitectes", El Punt Avui, 20 de juny de 2014. [\(+\)](#) [51]
- "Nova Junta Directiva al Col·legi d'Arquitectes", Diari de Girona, 18 de juny de 2014. [\(+\)](#) [52]
- "Intervencions en espais exteriors", El Segre, 15 de juny de 2014. [\(+\)](#) [53]
- Entrevista a Lluís Comerón, degà del COAC, BTV (a partir del minut 1:28:00), 12 de juny de 2014. [\(+\)](#) [54]
- "La frontera entre residents i turistes és cada cop més fina", Empordà, 10 de juny de 2014. [\(+\)](#) [55]
- "Lliurament dels premis BASF d'arquitectura al Col·legi d'Arquitectes de Catalunya", Interempresas.net, 9 de juny de 2014. [\(+\)](#) [56]
- "El 'front de resistència turística' demana ajuda en cercles acadèmics", El Periodico, 9 de juny de 2014. [\(+\)](#) [57]
- "La Costa Brava debat l'urbanisme", La Vanguardia, 8 de juny de 2014. [\(+\)](#) [58]
- "L'Ajuntament d'Olot ensenya el funcionament de la contractació", El Punt Avui, 8 de juny de 2014. [\(+\)](#) [59]
- "El claustre de Sant Daniel, premi d'arquitectura 2014", El Punt Avui, 7 de juny de 2014. [\(+\)](#) [60]
- "Fuses-Viader refarà la façana del Col·legi d'Arquitectes de Catalunya", Diari de Girona, 6 de juny de 2014. [\(+\)](#) [61]
- Entrevista a Frederic Cabré, president de la Demarcació de Girona, Televisió de Girona, 5 de juny de 2014. [\(+\)](#) [62]
- "L'edifici del COAC recuperarà la seva essència", El Punt Avui, 4 de juny de 2014. [\(+\)](#) [63]
- "La façana del COAC recuperarà la seva essència millorant l'eficiència energètica", Agència EFE, 4 de juny de 2014. [\(+\)](#) [64]
- Informatiu de Catalunya Informació, 4 de juny de 2014 (a partir del minut 38:53). [\(+\)](#) [65]
- "El Col·legi d'Arquitectes torna als orígens amb una façana nova", La Vanguardia, 4 de juny de 2014. [\(+\)](#) [66]

Març 2014

- "Mecenes per a mecenes", reportatge sobre el fons ADLAN de l'Arxiu Històric del COAC, La Vanguardia, 11 de març de 2014. (+) [67]
- "Troben l'arxiu ADLAN (Amics de l'Art Nou)", reportatge sobre el fons ADLAN de l'Arxiu Històric del COAC, TV3, 5 de març de 2014. (+) [68]
- "La rehabilitació dels arquitectes", Lluís Comerón, degà del COAC, La Vanguardia, 2 de març de 2014. (+) [69]

Febrer 2014

- "Mobilitzats davant del no-diàleg", Lluís Comerón, degà del COAC, Diari de Girona, 20 de febrer de 2014. (+) [70]
- "Del Canal del Panamà a la séquia monar", Frederic Cabré, president Girona, Diari de Girona, 11 de febrer de 2014. (+) [71]

Gener 2014

- "Hace falta un modelo nuevo que fomente la innovación", Lluís Comerón, degà del COAC, El Periódico, 29 de gener de 2014. (+) [72]
- "Els constructors gironins aposten per recuperar tècniques tradicionals", Frederic Cabré, president Girona, Diari de Girona, 23 de gener de 2014. (+) [73]
- "Potencien la rehabilitació de cases i masies", Frederic Cabré, president Girona, Girona TV, 22 de gener de 2014. (+) [74]
- "La remodelació del Camp Nou", Lluís Comerón, degà del COAC, La Tribu (Catalunya Ràdio), 20 de gener de 2014. (+) [75]
- "Esteu d'acord que es multi els propietaris dels pisos desocupats?", David Juárez, delegat Pirineu, Presència, 19 de gener de 2014. (+) [76]
- "Apoyo mayoritario a cambiar la ley del juego para permitir BCN World", Josep Llop, president Tarragona, Diari de Tarragona, 19 de gener de 2014 (+) [77]
- "La construcción cae 40 veces desde el clímax de la burbuja", Lluís Comerón, degà del COAC, El País, 5 de gener de 2014 (+) [78]



[79]

Copyright@ Col·legi d'Arquitectes de Catalunya : <http://www.coac.arquitectes.cat/ca/coac-premsa-2014>

Links:

- [1] http://premsa.gencat.cat/pres_fsvp/AppJava/notapremsavw/detall.do?id=277683
- [2] http://www.ivoox.com/programa-31-22-12-2014-audios-mp3_rf_3886335_1.html
- [3] <http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Suggeriments-POUM-Segre.pdf>
- [4] <http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Diari-de-Girona-19-12-2014.pdf>
- [5] <http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Segre-18-12-2014.pdf>
- [6] <http://www.xarxanet.org/cultural/noticies/altres-pessebres-proposa-un-gir-simbbolic-als-pessebres>
- [7] <http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Diari-Mes-03-12-2014.pdf>
- [8] <http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Segre-30-novembre-2014.pdf>
- [9] <http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Gaudi-inspira-les-cases-museu.pdf>
- [10] <http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/A-los-50-anos-del-Gobierno-Civil-de-Tarragona.pdf>
- [11] <http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/El-sector-de-la-construccion-detecta-millors.pdf>
- [12] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/mes_tarragona.pdf

[13] <http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/En-defensa-del-garatge-forne.pdf>

[14] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/asalvia/Gobierno_civil_tarragona.pdf

[15] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Reformes_urbanes.pdf

[16] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Els_arquitectes_i_Tarragona_2017.pdf

[17] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Els_plans_de_Vives.pdf

[18] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Pla_dEficiencia_Energetica.pdf

[19] <http://www.diaridegirona.cat/girona/2014/11/03/larquitectura-gironina-miriam-jorba-guanyadora/695304.html>

[20] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Segre_31_octubre.pdf

[21] <http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/arquitectes-9N.pdf>

[22] <http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Els%20arquitectes%20de%20Vic%20s%27impliquen.pdf>

[23] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Alt_Emporda.pdf

[24] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Forum_inversor.pdf

[25] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Segre_16_oct_2014.pdf

[26] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/141010_Un_bar_amb_matisos_El_Periodico.pdf

[27] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/141010_Nou_cicle_expositiu_El_Punt_Avui.pdf

[28] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/141008_%20El_Collegi_dArquitectes_treu_a_la_llum.pdf

[29] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/El_valor_de_larquitectura_Segre.pdf

[30] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/141005_Arquitectura_para_no_iniciados.pdf

[31] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/140917_Concurs_per_a_lentorn_de_la_sagrada_fam.pdf

[32] [http://www.racalacarta.com/download.php?file=download.php-file=0915%2015h%20\(Dilluns%2015-09-14\)%20%20%20TOT%20ES%20POSSIBLE.mp3](http://www.racalacarta.com/download.php?file=download.php-file=0915%2015h%20(Dilluns%2015-09-14)%20%20%20TOT%20ES%20POSSIBLE.mp3)

[33] <http://www.tv3.cat/videos/5239731/Restauracio-del-fons-Catala-Roca>

[34] https://www.arquitectes.cat/sites/default/files/users/14663/Museu_Arquitectura_El_Punt_Avui.pdf

[35] https://www.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140813_Ajuntament_podra_validar_les ITE_MesTarragona.pdf

[36] <http://www.324.cat/video/5202231/ociicultura/El-Museu-Nacional-de-lArquitectura-un-proyecto-en-marxa>

[37] <http://www.construible.es/noticias/concurso-de-ideas-disenauna-vivienda-adaptada-a-nuevos-usos-sociales>

[38] http://www.cadenaser.com/catalunya/audios/llapis-memoria-31-2014/csrsrpor/20140731csrsrsrcat_30/Aes/

[39] http://premsa.gencat.cat/pres_fs/vp/AppJava/notapremsavw/detall.do?id=273595&idioma=0

[40] http://www.notasdeprensa.es/1089445/solvía-presenta-el-premio-bienvenido-a-casa-en_1

[41] https://www.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140726_El_museo_de_arquitectura_ya_tiene_relato_El_Punt_Avui.pdf

[42] <http://societat.e-noticies.cat/collegis-professionals-per-la-consulta--87124.html>

[43] https://www.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140717_Festa_patronal_del_Collegi_dArquitectes_de_Tarragona.pdf

[44] https://www.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140717_El_COAC_celebra_manana_su_fiesta_patronal.pdf

[45] https://www.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140715_Rehabilitacio_promesa_de_recuperacio_El_Punt_Avui.pdf

[46] <http://www.elsetmanari.cat/noticies/detail.php?id=20002>

[47] <http://www.elsetmanari.cat/noticies/detail.php?id=19945>

[48] https://www.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140702_LHora_del_Pati_proposa_tallers_infantils_i_esports.pdf

[49] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/160627_Els_arquitectes_reclamen_participar_en_el_proyecto.pdf

[50] http://www.ivoox.com/programa-11-23-06-2014-audios-mp3_rf_3253814_1.html

[51]

http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140620_Narcis_Reverendo_nou_president_dels_ar
[52] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140618_Nova_Junta_Directiva_al_Collegi_Arquitectes
[53] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140615_Intervencions_en_espais_exteriors_ElSegre
[54] <http://www.btv.cat/alacarta/informatius/31889/>
[55] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140610_La_frontera_entre_residents_i_turistes_es
[56] http://www.interempresas.net/Cerramientos_y_ventanas/Articulos/124008-Entrega-premios-BASF-arquitectura-segunda-edicion-Col-legi-d-Arquitectes-Catalunya.html
[57] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140609_El_front_de_resistencia_turistica_demana
[58] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140608_La_Costa_Brava_debat_lurbanisme.pdf
[59] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140608_LAjuntament_dOlot_ensenya_el_funcionan
[60] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140607_El_claustre_de_Sant_Daniel_premi_darquitecte
[61] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140606_Fuses_Viader_refera_facana_COAC_DiariGirona
[62] http://tv.girona.xiptv.cat/noticies/capitol/noticies-vespre-del-05-06-2014-_l-entrevista
[63] http://arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140604_Edifici_COAC_recuperara_seva_essencia_ElPunt.pdf
[64] http://arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140604_La_fachada_del_COAC_recuperara_su_ensencia_mediante
[65] [http://www.catrado.cat/audio/819415/Bloc-horari-\(04062014-0800\)](http://www.catrado.cat/audio/819415/Bloc-horari-(04062014-0800))
[66] http://arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/COAC_torna_als_origens_LaVanguardia_040614.pdf
[67] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user127/140311_Mecenes_per_a_mecenes_ADLAN_LVg_catalunya
[68] <http://www.tv3.cat/videos/4938551/Troben-arxiu-Adlan-Amics-de-lArt-Nou>
[69] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user538/14_03_02_LaVanguardia.pdf
[70] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user538/14_02_20_%20DiariGirona.pdf
[71] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user538/14_02_11_DiariGirona.pdf
[72] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user538/14_01_29_elPeriodico.pdf
[73] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user538/14_01_23_DiariGirona.pdf
[74] <http://tv.girona.xiptv.cat/ultima-hora/capitol/potencien-la-rehabilitacio-de-cases-i-masies>
[75] <http://www.catrado.cat/audio/785919/La-remodelacio-del-Camp-Nou>
[76] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user538/14_01_19_Presencia.pdf
[77] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user538/14_01_19_DiariTarragona.pdf
[78] http://www.coac.arquitectes.cat/sites/default/files/users/user538/14_01_05%20_ElPais.pdf
[79] <http://www.coac.arquitectes.cat/ca/printpdf/printpdf/7774>